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Protokół Nr XLVII/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Klimontowie 

odbytej w dniu 29 czerwca 2022 r. 
 

 
 
Sesja odbyła się w Miejsko – Gminnym Ośrodku Kultury w Klimontowie.  

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 13.10. 

Obradom sesji przewodniczył pan Robert Orłowski, Przewodniczący Rady . 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Burmistrz Miasta i Gminy 
Klimontów, pan Edward Przytuła – Zastępca Burmistrza, pani Anna Sobolewska – 
Skarbnik Miasta i Gminy, sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych jak listy 
obecności stanowiące załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr XLVII/338/2022 do Nr XLVII/351/2022 w 
głosowaniu jawnym imiennym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym, 
za wyjątkiem uchwał N XLVII/338/2022 i Nr XLVII/341/2022, które zostały podjęte 
odpowiednio w trybie art. 28aa ust. 9 i art. 28a ust. 2 ustawy o samorządzie 
gminnym.  

Głosowanie odbyło się przy użyciu urządzeń umożliwiających sporządzenie i 

utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych.  

Imienne wykazy głosowań radnych są załącznikami do niniejszego protokołu.  

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Rafał Król. 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Orłowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady XLVII sesji Rady 
Miejskiej. Serdecznie powitał panie i panów radnych, władze gminy na czele z 
panem Burmistrzem Markiem Goździewskim i panem Zastępcą Burmistrza 
Edwardem Przytułą, panią Skarbnik Annę Sobolewską, panią inspektor, sołtysów, 
kierowników jednostek organizacyjnych, dyrektorów szkół, sołtysów, służby 
techniczne obsługujące dzisiejszą sesję, gości, którzy są obecni na dzisiejszej sesji 
i wszystkich mieszkańców, którzy oglądają sesję przez internet. Na podstawie listy 
obecności stwierdził prawomocność sesji, jest quorum, bo obecnych na sesji jest 
14 radnych, 1 radny nieobecny usprawiedliwiony. Podejmowane dzisiaj uchwały 
będą mieć moc prawną. Przypomniał, że obowiązuje RODO, sesje są nagrywane, 
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nie można używać nazwisk.  

Następnie pan Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad 
sesji. Po jego odczytaniu zapytał czy są inne uwagi, propozycje do 
proponowanego porządku obrad.  

Wniosek zgłosił pan Burmistrz Goździewski.  

Pan Burmistrz Goździewski wniósł o wycofanie z porządku obrad sesji projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Klimontów 
porozumienia z Powiatami Opatowski, Staszowskim, Sandomierskim oraz innymi 
Gminami w celu opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Obszaru 
Strategicznej Interwencji – Dolina Wisły na lata 2021-2030, ponieważ przyszło 
rano pismo ze Starostwa Staszowskiego, które prosi o czas w kwestii 
zastanowienia się nad przystąpieniem do partnerstwa OSI Dolina Wisły. W to 
miejsce wniósł o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Sandomierskiego. Zarząd Dróg 
Powiatowych w Sandomierzu zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie w budżecie 
gminy Klimontów środków w kwocie 70 000 zł z przeznaczeniem na realizację 
zadania "Remont drogi powiatowej nr 1725T Jurkowice – Nawodzice w m. 
Nawodzice od km 2+741 do km 3+393”. Otrzymali przyrzeczenie dofinansowania 
z rezerwy celowej budżetu państwa na zadania związane z zabezpieczeniem dna 
wąwozów lessowych.  

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek pana Burmistrza – 
kto za wyrzuceniem z porządku obrad uchwały dotyczącej zawarcia porozumienia  
w sprawie przystąpienia do partnerstwa OSI Dolina Wisły i w to miejsce 
wprowadzenie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Sandomierskiego. 

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Wniosek przeszedł.  

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad po zmianach.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Porządek obrad został 
przyjęty. 

Porządek obrad sesji po zmianach 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

a. zgłaszanie propozycji do porządku obrad 
b. przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesyjnym.  
5. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Klimontów za 2021 r.  
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a. Debata nad raportem 
b. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi wotum zaufania  
6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2021 r.  

a. Przedstawienie sprawozdania przez Burmistrza 
b. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu  
c. Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu finansowego 

samorządowego zakładu budżetowego - Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej 

d. Opinie stałych Komisji Rady o sprawozdaniu 
e. Opinia Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu 
f. Wniosek Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu 
g. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej 
h. Dyskusja 
i. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 
2021 r.  

j. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium.  
7. Zmiany w budżecie gminy na 2022 r.  
8. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2022 – 2038. 
9. Zmiany w uchwale Nr XVI/107/2019 Rady Gminy w Klimontowie z dnia 

28 listopada 2019 r. w sprawie opłaty targowej.  
10. Zmiany w uchwale Nr IX/64/2019 Rady Gminy w Klimontowie z dnia 10 

maja 2019 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku 
od nieruchomości i podatku leśnego w drodze inkasa, określenia 
inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso. 

11. Udzielenie dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

12. Określenie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 
projektu „Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Klimontów do roku 2030”, 
w tym trybu konsultacji, o których mowa w art. 6 ust,. 3 ustawy z dnia 
6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju.  

13. Wyrażenie zgody na zbycie nieruchomości gruntowej w Klimontowie.  
14. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia ze Skarbem Państwa – 

Generalną Dyrekcją Dróg i Autostrad Oddział w Kielcach.  
15. Przyjęcie „Oceny zasobów pomocy społecznej za 2021 r. dla Gminy 

Klimontów”. 
16. Wyrażenie zgody na zawarcie przez Gminę Klimontów porozumienia z 
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Powiatami Oporowskim, Staszowskim, Sandomierskim oraz innymi 
Gminami w celu opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla 
Obszaru Strategicznej Interwencji – Dolina Wisły na lata 2021-2030.  

17. Informacja o stanie oświaty. 
18. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Klimontów z 

organizacjami pozarządowymi w 2021 r.  
19. Wolne wnioski, zapytania, informacje.  
20. Odpowiedzi na wnioski, zapytania.  
21. Zakończenie obrad sesji.  

 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady wyraził nadzieję, że każdy z radnych zapoznał się z 

treścią protokołów. Zapytał czy radni wnoszą uwagi do protokołów. Uwag nie 

zgłoszono. Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokoły.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Protokoły zostały przyjęte. 

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Burmistrz Goździewski złożył sprawozdanie z działalności w okresie między 

sesyjnym. Powiedział: 

 W dniu 24 czerwca br odebraliśmy zadanie pn. „Budowa sieci 

wodociągowej w m. Adamczowice i Przybysławice”. Wykonawcą była 

firma Wod Gaz. Zakres rzeczowy obejmował ponad 9 km sieci głównej, 

hydranty 56 szt., studnie, zaprojektowanych jest 99 przyłączy. Koszt 

zadania wynosił 1 200 000 zł. Zadanie sfinansowano ze środków budżetu 

państwa. Pozyskano środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

W tej chwili będą wykonywane przyłącza.  

 Kolejnym realizowanym zadaniem jest „Budowa sieci wodociągowej w m. 

Kroblice, Pęchowiec”. Zadanie jest w trakcie realizacji. Wykonuje to firma 

Bud Mont. Zakres rzeczowy obejmuje 3 km 700 mb sieci głównej, 

hydrantów szt. 23., przyłączy 36. Koszt zadania 1 014 000 zł. Termin 

zakończenia to 31 październik 2022 r. Trwają cały czas prace przy budowie 

przyłączy wodociągowych w tych zwodociągowanych miejscowościach. 

Wykonuje te prace Zakład Komunalny. Część osób przyłącza sobie 

indywidualnie. Wykonawca, który to zadanie wykonywał też wykonuje te 
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usługi. Te koszty nasze jeśli chodzi o wykonanie są zdecydowanie niższe. 

Proszę zgłaszać mieszkańcom, że jest taka możliwość wykonania przyłączy 

w niższej cenie. Prace te wykonuje Zakład Komunalny. W tej chwili te 

przyłącza są wykonywane w Wilkowicach i w Ossolinie bodajże.  

 Jeśli chodzi o wodociąg w Ułanowicach – jest on częściowo odebrany. 

Mamy jeszcze w budowie małą pompownie, bo po założeniu sieci okazuje 

się, że tam do 5 gospodarstw nie ma wymaganego ciśnienia. Wezwano 

wykonawcę projektu i ma doprojektować tą pompownię. Pieniądze na tym 

zadaniu są. Myślę, że w tym roku ta pompownia tam powstanie. W 

przyszłym tygodniu ma być gotowy projekt tej pompowni.  

 Wodociąg Borek – Byszówka – Kępie – wynikły tam dodatkowe przyłącza i 

czekamy na pozwolenie tych przyłączy. Do 15 lipca ogłosimy przetarg na 

budowę wodociągu łącznie z budową łącznika w Beradzu. Tam w tym 

zadaniu jest pompownia i monitoring sieci. Na łącznik w Beradzu jest już 

dokumentacja, pozwolenie.  

 Trwają prace modernizacyjne przy wymianie, modernizacji oświetlenia 

ulicznego na terenie gminy Klimontów. Firma Akces to wykonuje. W 12 

sołectwach wykonali te wymianę. Zaawansowanie tych robót jest w 

granicach 60 %. Całkowity koszt zadania po przetargu wnosił 1 800 000 zł. 

Dofinansowanie 1 200 000 zł. Termin zakończenia jest do końca lipca. W 

ramach tego zadania jest wymiana 862 szt. opraw. 

 Trwają prace drogowe z dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg. Wykonana została nawierzchnia asfaltowa przy drogach w m. 

Szymanowice Dolne, Adamczowcie, Beradz. Na drodze w m. Szymanowice 

Górne wykonywane jest poszerzenie drogi – prace przygotowawcze do 

położenia asfaltu. Na pozostałych drogach wykonawcy kończą procedury 

pozwoleń. Są one już w fazie końcowych uzgodnień przed wykonaniem.  

 W dniu 30 maja podpisałem umowę z Wojewodą na rozbudowę drogi 

Borek Klimontowski – Kępie – Byszów, 2 km. Wartość całego zadania 

2 263 000 zł, dofinansowanie jest z Rządowego Funduszu 1 500 000 zł.  

 Otrzymaliśmy również informację z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

dotyczącą rozbudowy drogi gminnej Konary – Kujawy długości 1,800 km, 

że będziemy mieć wsparcie do tej drogi. Wartość tej inwestycji to jest 

4 700 000 zł. Zakres obejmuje poszerzenie drogi, budowę chodników, 

cieków. Dofinansowanie jest w kwocie 3 300 000 zł. Wkład własny 

pokryjemy ze środków Polskiego Ładu.  

 W ramach tego rozdania środków z Polskiego Ładu otrzymaliśmy 

dofinansowanie do 5 dróg, m.in. tych, które dofinansowane były z 
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Rządowego Funduszu Dróg. Są to wkłady własne do drogi Konary – 

Kujawy, dostaliśmy dofinansowanie do drogi Borek Klimontowski – Kępie 

– Byszów, rozbudowa drogi Rogacz – Byszówka, rozbudowa drogi gminnej 

Szymanowice Dolne – Kamień 818 m i rozbudowa drogi gminnej siostry 

Heleny Herman 72 mb, tj. za bramą kościoła św. Jacka. Łączna wartość tych 

zadań to jest 10 000 000 zł. Przyznane dofinansowanie z Polskiego Ładu do 

tych dróg wynosi 4 941 000 zł. W dniu wczorajszym ogłoszono przetarg na 

budowę tych dróg.  

 Planowana jest również budowa związana z przebudową i 

zabezpieczeniem wąwozów lessowych w m. Beradz, Rybnica, Górki. Mamy 

taką informację, że zostaną te drogi objęte dofinansowaniem z 

województwa. Beradz – 286 000 zł, Rybnica - 319 000 zł, Górki - Pęchów - 

377 000 zł.  

 Mamy dokupione lustra na drogi do Goźlic, do Olbierzowic, do Konar. Będą 

one montowane.  

 Sprawa obwodnicy Klimontowa – obecnie trwają uzgodnienia 

dokumentacyjne cały czas z różnymi jeszcze instytucjami, które będą 

opiniować projekt. Były pomiary geodezyjne w terenie pewnych punktów 

granicznych. Mieszkańcy byli informowani. Trwa procedowanie 

dokumentacji. Myślę, że w przyszłym miesiącu postaram się zredagować 

pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich i zapytać o kontynuacje tych prac. 

Na jakim etapie to będzie.  

 W dniu 14 kwietnia złożyliśmy wniosek na budowę przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie gminy. Jesteśmy ujęci na liście, że mamy 

jeszcze dopiąć sprawy dokumentacyjne. Wnioskowana kwota pomocy 

3 000 000 zł. Całkowity koszt inwestycji 3 690 000 zł. Przy tej inwestycji 

będziemy wspierać się wkładem własnym mieszkańców.  

 W dniu 23 maja w Klimontowie Prezes LKS ”Klimontowianka” Krzysztof 

Dywan podpisał umowę z formą Gotar na dokończenie budowy świetlicy 

wiejskiej w m. Pęchów. Dofinansowanie mamy w ramach PROWu. 

Całkowity koszt inwestycji po przetargu wynosi 479 000 zł. 

Dofinansowanie 92 000 zł. Wspomogliśmy się również środkami, które 

dostaliśmy w ramach nagrody za wyszczepienia. Wkład własny będzie nie 

większy jak 100 000 zł. Trwają prace. Hydraulika jest już ukończona, 

elektryka, termoizolacja z zewnątrz. Kolejne prace będą sukcesywnie 

wykonywane.  

 Polski Ład. Było złożonych kilkanaście wniosków. Trzy wnioski w ramach 

edycji drugiej, dwa wnioski w ramach edycji pegeerowskiej. Pierwszy 
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wniosek był na przebudowę budynku po byłej szkole podstawowej w 

Olbierzowicach na mieszkania chronione socjalne. Zostały te pieniądze 

nam przyznane. Całkowita kwota inwestycji to 4 900 000 zł. Kwota 

wnioskowanej pomocy to 4 200 000 zł. Reszta to wkład własny, który 

trzeba zapewnić. Drugi wniosek dotyczy rozbudowy dróg gminnych, który 

wspieramy się środkami z nefidu, żeby zminimalizować wkład własny. 

Trzeci wniosek, który również został pozytywnie zaakceptowany dla gminy 

to jest rozbudowa i przebudowa remizy OSP w Konarach o stanowisko 

garażowe i przebudowa z rozbudową garażu w remizie OSP w 

Klimontowie. Te dwa zadania Konary i Klimontów są w jednym wniosku. 

Wartość ok. 1 000 000 zł. Kwota wnioskowana z Rządowego Funduszu to 

850 000 zł.  

 Jeśli chodzi o edycję z Polskiego Ładu gminy pegeerowskie to okazało się, 

że możemy aplikować. Złożone były dwa wnioski na budowę gminnej 

siłowni z wyposażeniem. Tam dofinansowanie wynosi 95 %. Z 3 500 000 zł 

wartości inwestycji dofinansowanie jest 3 410 000 zł. Drugi wniosek na 

rozbudowę dróg na terenie Klimontowa. Nie mamy jeszcze pozytywnej 

odpowiedzi. Staramy się o te dwa wnioski, w różnych instytucjach, 

prosimy osoby władne, posłów, senatorów o pomoc.  

 Kolejna inwestycja, która przeciągnęła się w czasie to remont bieżni na 

stadionie miejskim w Klimontowie. Cały rok trwały prace dotyczące 

uzgodnień dokumentacyjnych, żeby dostosować w przyszłości do 

zawodów krajowych, wojewódzkich, powiatowych. Dostaliśmy informację 

po przeanalizowaniu dokumentacji, że Ministerstwo Sportu postanowiło, 

że na ten remont da nam więcej środków niż deklarowało pierwotnie. 

Dofinansowanie z Ministerstwa Sportu na bieżnię w kwocie 428 700 zł, z 

tym, że podział jest taki, że drugie 50 % musimy dołożyć my jako gmina. 

Część tego wkładu własnego będziemy się posiłkować z grantu jaki 

otrzymaliśmy za wszczepienia. Wkład nasz będzie ok. 200 000 zł w tę 

inwestycję. Na obecną chwilę przygotowujemy dokumentację do 

przetargu.  

 Sprawy dotyczące OSP. Wczoraj przyszła odpowiedź z Urzędu 

Marszałkowskiego o dofinansowaniu wozu dla OSP Nasławice kwotą 

15 000 zł. Na dzisiejszej sesji mamy szereg dofinansowań. Są to wkłady 

własne do tych różnych programów z Krajowego Systemu Ratowniczo – 

Gaśniczego. Są dofinansowania z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych, 

również zadania inwestycyjne, które nam dochodzą, bo np. Goźlice starają 

się o samochód strażacki. Samochód jest przyznany, potrzebna jest 
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dobudowa garażu większego, który spełniać będzie wymogi, bo samochód 

jest większy. Jest 11 dofinansowań do zadań, które należy wprowadzić. 

Wkładu z zewnątrz jest 80 %, my dokładamy 20 %, 10 % w zależności od 

przeliczenia i środków.   

 Do 30 czerwca nałożony jest na nas wszystkich obowiązek złożenia 

deklaracji dotyczącej źródeł ciepła i źródeł spalania paliw. W naszej gminie 

na 28 czerwca złożono o. 2000 deklaracji. Jest to ok. 70 %– 75 %. Te 

deklaracje uprawniają do zwiększenia dodatku osłonowego, a w 

przyszłości, jak czytałem, będą mieć wpływ na dodatek do węgla. Proszę 

przypominać osobom, żeby deklaracje składać.  

 Punkt Konsultacyjno Informacyjny „Czyste Powietrze” – od początku roku 

przyjęliśmy 13 wniosków na wymianę pieców, modernizację budynków. 

Zostały one przekazane do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

na kwotę dotacji 205 000 zł. W miesiącu lipcu z programu parasolowego 

zostało zamontować nam 6 instalacji fotowoltanicznych, po aneksie z 

Urzędem Marszałkowskim oraz będziemy montować 33 instalacje solarne.  

 Zadania bieżące. Wykonano utwardzenie pod altankę na LKSie, 

utwardzenie pod kontenery w Płaczkowicach, Rybnicy. W tej chwili 

kompletowane są oferty na zakup kontenerów. Planowane są prace 

utworzeniowe w Goźlicach, na osiedlu przy figurce. Sukcesywnie będziemy 

to wykonywać. Zostały wyremontowane ławki, siedziska na Orliku. 

Przygotowaliśmy do otwarcia kąpielisko. Od wczoraj napuszczamy wodę, 

wykonano częściowo ogrodzenie na boisku w Wilkowicach. Wszyscy 

zauważyli posprzątanie i ukwiecenie Klimontowa. Utrzymanie kwiatów 

wymaga podlewania codziennego, pielęgnacji. Mamy uzupełniać ubytki 

kostki, uzupełnialiśmy ubytki w asfalcie na terenie Klimontowa, w 

Konarach, w Adamczowicach. Grupa obsługuje imprezy plenerowe, 

dostarczamy sprzęt, montujemy go - w Szymanowicach, na stadionie , w 

Ossolinie. Kolejne będzie w Śniekozach i też musimy to przygotować. 

Trwają prace remontowe w świetlicy w Nawodzicach. Proszę państwa 

sołtysów o cierpliwość, bo czasami zgłaszacie po kilkanaście razy, ale 

mamy mieć zwiększoną grupę , to przyspieszymy prace. Staramy się 

wykonywać to na bieżąco. Dziękuję.  

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że miało być krótko, ale jest tyle 

inwestycji wykonywanych przez pana Burmistrza, jego Zastępcę, panią Skarbnik, 

bardzo dużo w trakcie realizacji, a będzie jeszcze więcej. Dziękuję.  
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Do punktu 5 porządku obrad sesji 

a).Pan Przewodniczący Rady otworzył debatę nad raportem o stanie gminy 

Klimontów za 2021 r. W debacie nikt nie wziął udziału, więc debatę zamknął.  

b).Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady: 

Pani radna Cichoń – Na Komisji Spraw Społecznych przedyskutowaliśmy raport i 

jesteśmy pozytywnie nastawieni do udzielenia wotum zaufania panu 

Burmistrzowi.  

Pan radny Mucha – Na Komisji Budżetowej dyskutowaliśmy nad raportem, nie 

było uwag.   

Pan radny Borycki – Komisja Rolna jest za udzieleniem wotum zaufania panu 

Burmistrzowi.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania do treści 

projektu uchwały. Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Pom przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że 

Rada podjęła uchwałę Nr XLVII/338/2022 w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Klimontów wotum zaufania. Pogratulował panu Burmistrzowi 

udzielenia wotum zaufania.  

Uchwała jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

a).Pani Skarbnik Sobolewska w imieniu pana Burmistrza przedstawiła 

sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2021 r. Sprawozdanie jest 

załącznikiem do niniejszego protokołu.  

Pan Przewodniczący Rady podziękował pani Skarbnik za przedstawienie 

sprawozdanie.  

b).Pan radny Gwizdoń odczytał uchwałę Nr 51/2022 VI Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 12 kwietnia 2022 roku w 

sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Miasta i Gminy Klimontów 
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za 2021 r. wraz z informacją o stanie mienia jednostek samorządu terytorialnego 

i objaśnieniami.  

Kopia uchwały jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

c).Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady: 

Pani radna Cichoń – Członkowie Komisji Spraw Społecznych nie mieli uwag do 

sprawozdania z wykonania planu finansowego samorządowego zakładu 

budżetowego. 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa nie miała uwag. 

Pan radny Borycki – Komisja Rolna nie miała uwag.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi, pytania do projektu 

uchwały. Uwag, pytań nie zgłoszono.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XLVII/339/2022 w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego samorządowego zakładu budżetowego pod nazwą 

Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Klimontowie za 2021 rok. 

Uchwała jest załącznikiem do protokołu.  

d).Opinie stałych Komisji Rady o sprawozdaniu: 

Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje sprawozdanie. 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa po zapoznaniu się z opinia Regionalnej 

Izby Obrachunkowej, opinią Komisji Rewizyjnej, wyjaśnieniach pani Skarbnik 

pozytywnie opiniuje sprawozdanie z wykonania budżetu za 2021 r.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje sprawozdanie.  

e).Pan radny Rębacz, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że Komisja 

Rewizyjna obradowała i wypracowała opinię i wniosek w sprawie absolutorium. 

Poprosił Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie opinii 

Komisji. 

Pan radny Cukrowski, Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał opinię 

Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu. Opinia ta jest załącznikiem do niniejszego 

protokołu.  
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f).Pan radny Rębacz odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Klimontów absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu gminy za 2021 r.  

Wniosek Komisji Rewizyjnej jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

g).Pan Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr 81/2022 VI Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 13 czerwca 

2022 r. w sprawie opinii o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium.  

Kopia uchwały jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

h).Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie wziął 

udziału, więc dyskusję zamknął.  

i).Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy 

za 2021 r.  

Zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania do treści projektu uchwały. Uwag i 

zapytań nie zgłoszono.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XLVII/340/2022 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Klimontów 

za 2021 rok. Uchwała jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

j).Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie absolutorium 

dla Burmistrza Miasta i Gminy Klimontów z tytułu wykonania budżetu gminy za 

2021 rok, po czym poddał ją pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Po przeprowadzonym 

głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę Nr 

XVII/341/2022 w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 

Klimontów z tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok. Uchwała jest 

załącznikiem do niniejszego protokołu.  

Pan Przewodniczący Rady w imieniu swoim i Rady złożył gratulacje panu 

Burmistrzowi, panu Zastępcy i pani Skarbnik.  

Pan Burmistrz Goździewski podziękował za absolutorium, bo to jest aprobata 

dla tego co robią. Powiedział, że nadzoruje prace Urzędu, ale w szczególności jest 

to podziękowanie dla pani ani, bo pilnuje budżetu. Podziękowanie dla Zastępcy, 
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za to, że wszystko nadzoruje. Jest to sygnał dla nich w jakim kierunku się 

poruszać.  

Po realizacji tego punktu pan Przewodniczący Rady zarządził 10 minut przerwy 

w obradach sesji. Po przerwie obrady sesji wznowił.  

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekty uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2022 r.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje zarówno zmiany w 

budżecie gminy na 2022 r. jak i wiążące się z nią zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej.  

Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna po wyjaśnieniach pani Skarbnik na 

wczorajszej komisji pozytywnie opiniuje zmiany w budżecie gminy i zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje zmiany w budżecie 

gminy jak i zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają uwagi, pytania do projektu 

uchwały. Uwag i zapytań nie zgłoszono. Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XVII/342/2022 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 

r. Uchwała jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekty uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 2022 – 2038. 

Następnie zapytał czy radni mają uwagi, pytania do projektu uchwały. Uwag i 

zapytań nie zgłoszono. Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  
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Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XVII/343/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Klimontów na lata 2022 – 2038. Uchwała jest załącznikiem 

do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekty uchwały.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają uwagi, pytania do projektu 

uchwały. Uwag i zapytań nie zgłoszono. Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XVII/344/2022 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XVI/107/2019 Rady Gminy w Klimontowie z dnia 28 listopada 2019 r. w 

sprawie opłaty targowej. Uchwała jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 10 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że w Rogaczu odbyły się ponowne 

wybory sołtysa w związku ze śmiercią dotychczasowego sołtysa. W ich wyniku w 

dniu 24 kwietnia 2022 r. sołtysem została wybrana pani Bożena Misztal, którą 

trzeba ustanowić inkasentem podatków w sołectwie Rogacz. Pogratulował pani 

Misztal wyboru n sołtysa Rogacza. Następnie odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady: 

Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa jednogłośnie jest za podjęciem uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały.  
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Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają uwagi, pytania do projektu 

uchwały. Uwag i zapytań nie zgłoszono. Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XVII/345/2022 w sprawie zmian w uchwale Nr IX/64/2019 

Rady Gminy w Klimontowie z dnia 10 maja 2019 r. w sprawie zarządzenia 

poboru podatku rolnego, podatku od nieruchomości i podatku leśnego w 

drodze inkasa, określenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso. Uchwała 

jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 11 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady: 

Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą zapytania, uwagi do projektu 

uchwały. Uwag i zapytań nie zgłoszono. Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XVLII/346/2022 w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków. Uchwała stanowi załącznik do niniejszej uchwały.  

 

Do punktu 12 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opnie Komisji Rady: 

Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna obradowała, jesteśmy pozytywnie 

nastawieni do projektu uchwały, ale mamy wniosek ,aby dodatkowo 

zorganizowane zostało spotkanie konsultacyjne z radnymi przez osobę, która 

prowadzić będzie konsultacje. 
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Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa tak samo jak Komisja Społeczna 

proponuje, żeby konsultacje zostały przeprowadzone jeszcze z radnymi, 

sołtysami, żeby mogli wyrazić swoje spostrzeżenia, uwagi.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje z tą uwagą jak 

wcześniejsze komisje.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają pytania, uwagi. Pytań i uwag 

nie zgłoszono. Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XLVII/347/2022 w sprawie określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu „Strategii Rozwoju Miasta i Gminy 

Klimontów do roku 2030”, w tym trybu konsultacji, o których mowa w art. 6 

ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju.  

Uchwała jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 13 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opnie Komisji Rady: 

Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają pytania, uwagi. Pytań i uwag 

nie zgłoszono. Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XLVII/348/2022 w sprawie zbycia nieruchomości 

gruntowej. Uchwała jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  
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Do punktu 14 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opnie Komisji Rady: 

Pani radna Cichoń – Cieszymy się bardzo, że takie zadanie pojawiło się. 

Bezpieczeństwo ponad wszystko. Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały.  

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają pytania, uwagi. Pytań i uwag 

nie zgłoszono. Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XLVII/349/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia ze Skarbem Państwa – Generalną Dyrekcją Dróg i Autostrad 

Oddział w Kielcach. Uchwała jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 15 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opnie Komisji Rady: 

Pani radna Cichoń – Komisja Spraw Społecznych pozytywie opiniuje projekt 

uchwały.  

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają pytania, uwagi do projektu 

uchwały. Uwag i zapytań nie zgłoszono. Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XVLII/350/2022 w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów 

pomocy społecznej za 2021 r. dla Gminy Klimontów”. Uchwała jest załącznikiem 

do niniejszego protokołu.  
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Do punktu 16 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Zapytał czy komisje miały 

ten projekt uchwały na posiedzeniach.  

Pan radny Mucha odpowiedział, że nie mieli tego na komisjach, ale rozmawiali 

na komisjach o tej inwestycji. Wszyscy pozytywnie odnosili się do niej, ale punktu 

takiego nie było na komisjach.  

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Po przeprowadzonym 

głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę Nr 

XLVII/351/2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Powiatu 

Sandomierskiego. Uchwała jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 17 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że każdy z radnych zapoznał się z 

informacją o stanie oświaty w gminie. Zapytał czy na komisjach były jakieś uwagi. 

Opinie Komisji: 

Pani radna Cichoń powiedziała, że Komisja Społeczna zapoznała się z raportem 

przedstawionym przez Zespół Ekonomiczno - Administracyjny Szkół i 

Przedszkola. Raport zawiera jednostki organizacyjne jakim są szkoły, liczbę 

uczniów, liczbę nauczycieli, ilość etatów, jaki jest budżet oświaty. Wszyscy się 

zapoznali. Mają świadomość, że od 1 września pojawi się nowa jednostka 

organizacyjna w gminie. Będzie to Zespół Placówek Oświatowych, gdzie łączy się 

Szkołę Podstawową w Klimontowie razem z Liceum Ogólnokształcącym. Będzie 

to jedna placówka, będzie może łatwiej zarządzać tą placówką łatwiejsza obsługa 

administracyjna mamy nadzieję. Życzyła wielu sukcesów w zarządzaniu tą 

placówką. Wyraziła nadzieję, że sprawdzi się ten zabieg kosmetyczny i może 

polepszy to możliwości pracy. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Mucha powiedział, że Komisja Budżetowa również zajmowała się 

informacją. Pan Burmistrz odpowiadał na wszystkie pytania. Komisja przyjmuje 

informację do wiadomości.  

Pan radny Borycki powiedział, że Komisja Rolna podobnie jak Komisja 

Budżetowa i Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje informację.  
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Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś ma zapytania, uwagi odnośnie 

złożonej informacji.  

Głos zabrał pan radny Kwapiński, który w związku z powołaniem Zespołu 

Placówek Oświatowych powiedział, że będzie działała nowa placówka 

oświatowa. Wyraził nadzieję, że na kolejnym etapie zostaną rozwiązane kwestie, 

które poprawią w całości funkcjonowanie placówki zespolonej oraz poprawi się 

integracja grona pedagogicznego. Szczególnie leży na sercu odtworzone Liceum 

Ogólnokształcące w Klimontowie. Podziękował wszystkim, którzy poświecili czas, 

żeby to liceum działało. Jego dobre funkcjonowanie oraz utrzymanie 

dotychczasowego poziomu pracy zależy, żeby było kontynuowane. Dobre 

Liceum Ogólnokształcące to prestiż dla wszystkich. 

Nikt inny nie zabrał głosu.  

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie informacji. 

Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

przyjęła informacje o stanie oświaty w gminie.  

 

Do punktu 18 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady poprosił o opinie stałe Komisje Rady. 

Opinie Komisji: 

Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna zapoznała się ze sprawozdaniem i nie 

miała uwag. 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna nie wniosła uwag.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają zapytania, uwagi. Uwag i 

zapytań nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady poddał sprawozdanie pod głosowanie. Głosowanie 

odbyło się poprzez podniesienie ręki.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  



str. 19 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

przyjęła sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Klimontów z 

organizacjami pozarządowymi w 2021 r.  

 

Do punktu 19 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady udzielił głosu radnym. Poprosił o krótkie wnioski.  

Głos zabrali w kolejności jak niżej:  

Pan radny Borycki podziękował panu Burmistrzowi za tak zgromadzone 

pieniądze z zewnątrz na drogę Konary – Kujawy. Było sporo zabiegów, żeby te 

pieniądze sprowadzić. Serdecznie za to podziękował panu Burmistrzowi.  

Pani radna Krasowska przypomniała, że mieszkańcy Śniekóz proszą o drogę do 

pana xxxxxxx, w Dziewkowie – droga do pana xxxxxx i o drogę od Betlejka do 

Sternalic.  

Pani radna Aly Amer podziękowała wszystkim, którzy wzięli udział w 

uroczystościach pogrzebowych. Podziękowała panu Burmistrzowi za inwestycje 

w jej okręgu wyborczym, tj. za drogę w Przybysławicach, za wodociąg w 

Przybysławicach, za piękną drogę do Węgrc – rolnicy mogą sobie swobodnie 

dojechać do pól. Pomimo bardzo trudnego okresu udało się panu pozyskać tak 

duże pieniądze, co widać w inwestycjach.  

Pan radny Lipiec podziękował panu Burmistrzowi i Radzie za drogę Beradz – 

Łownica, do której dołożono 103 000 zł i za drogę, która będzie realizowana 

Beradz – Płaczkowice. Za te drogi w imieniu mieszkańców podziękował panu 

Burmistrzowi. Podziękował panu Burmistrzowi za ujęcie wody w Pokrzywiance, 

z którego korzystają mieszkańcy Nowej Wsi, Górek i innych sąsiednich wiosek. 

Podziękował panu kierownikowi Zakładu Gospodarki Komunalnej za 

oczyszczenie ujęcia.  

Pan radny Rębacz podniósł, że w Nowej Wsi są dwa ujęcia wody. Jedno wyschło 

całkowicie, drugie – trzeba doprowadzić prąd. Przypomniał się o drogi 

popowodziowe, które 4 lata temu były planowane. Wyszły tam pewne 

przeszkody, one zostały już usunięte ze 2 lata temu i poprosił o realizację tych 

dróg. Głównie o drogę w stronę stawów. Przypomniał się również o chodnik przy 

drodze powiatowej. Do niedawna była tam trawa po kolana, teraz jest co prawda 

wykoszone ale dalej jest niebezpiecznie – tirów jedzie jeden za drugim.  
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Pan radny Bargiel zwracając się do pana Burmistrza powiedział, że dowiedzieli 

się dzisiaj, że kąpielisko jest otwarte. Był tam wczoraj i faktycznie kąpielisko jest 

dobrze przygotowane, dużą pracę wykonał Zakład Komunalny. Nie tylko 

kąpielisko, ale zalew słynie w całej Polsce, Europie ze względu na zawody 

sportowe, zawody wędkarskie, które się odbywają. Chwalą ten obiekt, zawsze 

jest tam dopracowane, czysto. Kończy się remont ul. Sandomierskiej od 

dziewiątki do granic Klimontowa. Trwało to rok, nie jest jeszcze wszystko 

odebrane, ale wszystko jest na dobrej drodze. Mieszkańcy są zadowoleni, bo 

będzie i droga, i trasa rowerowa, i chodniki, i parkingi. Można powiedzieć 

inwestycja europejska, pomimo problemów przedłużającego się remontu. Na 

osiedlu przez parę ostatnich lat bardzo dużo pieniędzy zainwestowano. Ponad 

3 000 000 zł: targowica, remont całego osiedla, ulica Sandomierska, wymiana 

lamp na ledowe. Burmistrz mówił, że mieszkańcy wyznaczają trendy i dzisiaj 

dowiedzieliśmy się i z gazety „Głos Klimontowa”, że tych pieniędzy sporo jest 

pozyskiwanych z zewnątrz. To mieszkańcy wyznaczają tedy i przydałoby się na 

osiedlu boisko wielofunkcyjne. Na osiedlu jest parę działek, gdzie można by 

zainwestować pod takie tereny. Nie tylko pod boisko. Są tereny, gdzie można by 

nawet te pieniądze pozyskane ze sprzedaży działki na ul. Krakowskiej to żeby 

zainwestować dodatkowo jeszcze w parkingi, bo jak jest dzień targowy to 

samochodów przybywa dosyć sporo. Podziękował panu Burmistrzowi i Radzie, 

że tyle pieniążków udało się zainwestować w osiedle. Ul. Ossolińska - jest 

zabudowana, ale nie do końca. W Klimontowie nie przybywa ludzi. Przybyłoby, 

tylko muszą być tereny pod inwestycje budowalne. Ulica Ossolińska jest fajna 

pod zabudowę, jest tam woda, kanalizacja, jest nowa droga.  

Pan radny Borycki podziękował panu Burmistrzowi w imieniu swoim i nowego 

Prezesa OSP za podjęcie decyzji dotyczącej rozbiórki starego garażu i postawienia 

nowego w to miejsce.  

Pani radna Cichoń podziękowała za wszystkie inwestycje. Poprosiła o 

zabezpieczanie, ubogacenie placów zabaw. Zgłaszają to mieszkańcy. Odniosła się 

do wspólnej inwestycji na drodze krajowej nr 9 – gdzie będą wykonane przejścia 

dla pieszych i będą one doświetlone. To bardzo doby pomysł. Poprosiła o 

doświetlenie miejsc dla pieszych na drodze wojewódzkiej nr 758, o czym już 

rozmawiała z panami Burmistrzami. Zwróciła uwagę, że przejścia dla pieszych są 

już wytarte i wymagają ponownego pomalowania. Wniosła o ich odnowienie. 

Całkiem niedawno zostały one pomalowane, a już praktycznie ich nie ma. Są 

wakacje, turyści się przemieszczają i dla bezpieczeństwa mieszkańców oraz 

turystów jest to bardzo ważne i wskazane, żeby to odnowić.  
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Radni innych wniosków i zapytań nie zgłosili. 

Pan Burmistrz Goździewski odpowiedział na zgłoszone zapytania. Par Borycki i 

droga Konary – Kujawy - przetarg jest ogłoszony, przetarg nie jest zagrożony, 

inwestycja będzie wykonywana część w tym roku i część w następnym. Pani 

Krasowska pyta o drogi – czekamy na ogłoszenie przetargu na drogi PROWoskie. 

Z własnych środków te inwestycje nie są możliwe. Dziękuję za miłe słowa, bo 

myślę, ze wszyscy swoją cegiełkę dołożyli do tych inwestycji. Sołtysi, radni 

zabiegają, pani Ania zabezpiecza w budżecie. Pan radny Rębacz i chodnik przy 

drodze powiatowej – rozmawiałem z panem Starostą w poprzednim tygodniu i 

powiat składał również wnioski do Polskiego Ładu i dostał dofinansowanie do tej 

drogi. Kwestia jest tego typu jaki odcinek zakwalifikuje powiat do 

dofinansowania. Wstępnie Starosta mówił o 1 km. Wchodził by tam remont 

nawierzchni, poszerzenie poboczy, żeby ułatwić ruch pieszych. Myślę, że znajdzie 

się ta inwestycja w ramach inwestycji wspólnych. Pewnie będziemy procedować 

na sesji wkład własny. Póki co z tego co jest wiadome powiat kalkuluje te odcinki, 

próbują oszacować koszty tego wszystkiego, bo tych odcinków na terenie 

powiatu maja pewnie ok. 12 – 14. Z tego co mówił pan Starosta, to w każdej 

gminie chcą zrobić co najmniej 1 km takiej inwestycji.  Priorytetem u nas była 

droga powiatowa, dojazd do Jurkowic. O tę inwestycję zabiegano i za chwilę 

myślę, że będzie procedowana. W naszym przypadku to poszerzenie drogi byłoby 

najbardziej istotne do świetlicy i tak sugerowałem panu Staroście. W tej chwili 

problemy są z wykonawstwem i z cenami. Dlatego Starosta postara się rozdzielić 

inwestycje proporcjonalnie po gminach. Będziemy zabiegać o jak najdłuższy 

odcinek, żeby zrobić. Pan radny Bargiel mówi o inwestycjach. Chciałem to 

potwierdzić. Te dwie kadencje czyli poprzednia i teraz ta druga to było sporo 

inwestycji w tamtej części miasta. Olbrzymie pieniądze zostały zainwestowane w 

drogi, w oświetlenie, w targowicę, projekt zrobiony na remont drogi 

wojewódzkiej. Na projekt wydaliśmy bodajże 60 000 zł, a inwestycję w tej chwili 

wykonuje Zarząd Dróg Wojewódzkich. Zarząd procedował cały przetarg, jest to 

ich inwestycja. Gmina po przekazaniu dokumentacji nie ma wpływu na to co się 

dzieje na tej ulicy. Mimo kilkunastu interwencji nie zawsze jest taka możliwość 

pewnych ustaleń spraw drogowych. Jeśli słyszę o jakiś problemach staram się 

interweniować u dyrektora Wrony. Kilkanaście razy dzwoniłem do niego. Pan 

dyrektor starał się nam pomóc, ale nie ma zarząd wpływu, bo wygrała przetarg 

firma. Firmy mają termin na wykonanie, jak nie wykonają to piszą o przedłużenie 

terminu, bo był covid i pewnie działania mogli przedłużać. Gdyby była to 

inwestycja gminna na pewno staralibyśmy się, żeby przyspieszyć te działania. 
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Suma sumarum droga jest piękna, funkcjonalna, szeroka, z pasem drogi 

rowerowej. Jeśli chodzi o inwestycje to wiem, że mieszkańcy zgłaszają również 

sugestie, ale musimy kierować się pewna racjonalnością swoich działań. Jedno 

boisko jest przy szkole podstawowej i można go wykorzystywać w 

popołudniowym czasie. Tu na ul. Zysmana mamy cały kompleks boisk i nie wiem 

czy celowe byłoby budowanie kolejnego boiska w Klimontowie. Jest taki olbrzymi 

kompleks, dzieciaki przyjeżdżają z całej gminy i spoza gminy, bo ćwiczą w 

klubach. Wiem, że musicie wysłuchiwać tych wszystkich sugestii, ale każdy z was 

ma swoje zdanie i proszę was o racjonalność i uwzględnienie naszych zasobów. 

Nie ma tam działek. Raz, że nie ma tam miejsca na kolejne boisko, a z drugiej 

strony ten kompleks jest blisko. Kwestie związane z budownictwem – wszyscy 

wiemy w jakim położeniu jest Klimontów. Patrząc z góry pęchowskiej widzimy, 

że Klimontów jest ograniczony z trzech stron jeśli chodzi o inwestycje 

budowlane. Od strony Pęchowa mamy potężną górę, od strony Szymanowic – 

potężna góra , od strony Górek tereny zalewowe i ta część jest również 

ograniczona jeśli chodzi o budownictwo. Możliwość jest tylko po drogach. 

Jedynym terenem do rozbudowy jest droga po dziewiątce i ewentualnie ul. 

Ossolińska, Adamczowice. Staramy się asfaltować wszystkie drogi w sołectwach, 

kolejna inwestycja Klimontów – Adamczowice. Myślę, że to są te kierunki do 

budownictwa mieszkaniowego w gminie. Nawet w tej chwili ta kolejna droga, 

którą wykonujemy to też otworzy się to na budownictwo, bo jak będzie droga to 

jest już możliwość budowy. Klimontów jest tutaj mocno ograniczony i nie mamy 

na to wpływu. Co możemy to wykonujemy jeszcze. Bardzo dużo rozbudowuje się 

dróg lokalnych w sąsiednich sołectwach i jeśli ktoś ma ochotę się budować to ma 

możliwość. Jeżdżą osoby po lokalnych drogach i wybierają. Mamy bardzo dużo 

pozwoleń na budowę domów na terenie gminy. Mieszkańcy wybierają sobie 

różne lokalizacje. Klimontów jest tu mocno ograniczony. Ta część do Byszówki -

są w tej chwili robione dokumenty i tam do ronda, które ma być też tej zabudowy 

nie będzie można robić. Naprawdę jest wiele wniosków złożonych jeśli chodzi o 

zabudowę. Pani Cichoń pyta o place zabaw. Na pewno weźmiemy pod uwagę 

zakup dodatkowych elementów. W tamtym roku dokupywane były kolejne 

elementy na wyposażenie palcu zabaw. Chodzi o pieniądze, ale spróbujemy je 

wygenerować i utwardzić podejścia na palce zabaw. Przejścia dla pieszych na 

drodze wojewódzkiej – będziemy zgłaszać do Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy sołtysi zgłaszają wnioski, zapytania. Nikt z 

sołtysów nie zabrał głosu. Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zgłosiły się do 

niego dwie panie z prośbą o zabranie głosu. Udzielił im głosu.  
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Pani xxxxxxxxx podziękowała panu Burmistrzowi za wszystko. To odpowiedni 

człowiek na odpowiednim miejscu, dobry człowiek. Obwodnica – wszystko 

klaruje się w pozytywnym kierunku. Czekamy na obwodnicę.  

Pani xxxxxxxxx pogratulowała panu Burmistrzowi absolutorium od Rady 

Sołeckiej w Klimontowie i od Stowarzyszenia Emerytów i Rencistów. 

Podziękowała za troskę nad grupą seniorów. Panu Zastępcy Burmistrza 

podziękowała za piękny Klimontów. Pani Skarbnik podziękowała za racjonalną 

gospodarkę finansami. Powiedziała, że doceniają działania pana Burmistrza na 

rzecz gminy. Zapytała pana Burmistrza czy przejście dla pieszych na ul. 

Sandomierskiej przy Rynku jest aktualne, bo nie zostało odnowione.  

Pan Burmistrz Goździewski odpowiedział, że odnowią to przejście.  

Pani xxxxxxx zapytała czy nie należałoby przesunąć przejścia.  

Pan Przewodniczący Rady przyznał rację pani xxxxxx. Przejście należy przesunąć 

w głąb ulicy z metr , bo inaczej samochód musi zatrzymać się na pasach. 

 

Do punktu 20 porządku obrad sesji 

Punkt ten został zrealizowany łącznie z punktem 19 porządku obrad sesji.  

 

Do punktu 21 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 
dzisiejszego porządku obrad. Podziękował wszystkim za uczestnictwo w niej i 
ogłosił zamknięcie sesji.  
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała:        Przewodniczył: 
 


